

Hibahkan keluarga anda dengan pelan yang berpatutan



Walaupun kehidupan dipenuhi dengan pelbagai peristiwa indah, ia juga penuh dengan pelbagai dugaan. Mawaddah II adalah pelan perlindungan Takaful Keluarga yang menarik, berpatutan dan melindungi anda sekeluarga dari masalah dengan tawaran^c Fast & Easy seperti berikut:



Manfaat Ihsan

Sejumlah RM3,000 akan dibayar sekiranya berlaku hilang upaya menyeluruh & kekal (HUMK) atau kematian.

Kelulusan Serta-Merta

Tiada pemeriksaan kesihatan diperlukan. Anda hanya perlu menjawab 1 soalan berkaitan kesihatan untuk perlindungan serta-merta.



Perlindungan untuk Kemalangan

Jumlah bayaran tunai sebanyak 4X^b daripada jumlah yang dilindungi akan dibayar terus kepada orang yang tersayang sekiranya berlaku kematian akibat kemalangan.

Sumbangan Berpatutan

Dapatkan perlindungan RM100,000 dari serendah RM1.32^a sehari.



Individu berumur dari 30 tahun hingga 70 tahun (umur hari jadi berikutnya) layak untuk memohon pelan ini.

Nota:

- Sumbangan yang dibayar bergantung pada jumlah yang dilindungi, umur & jantina dan ia akan berubah sepanjang tempoh sijil.
- Jumlah bayaran tunai sebanyak 3X daripada jumlah yang dilindungi akan dibayar terus sekiranya berlaku kematian dalam Malaysia dan 4X sekiranya berlaku di luar negara.
- Tawaran adalah tertakluk pada terma-terma & syarat-syarat.

Manfaat-manfaat yang dibayar di bawah produk yang layak adalah dilindungi oleh PIDM sehingga had perlindungan. Sila rujuk Brosur Sistem Perlindungan Manfaat Takaful dan Insurans PIDM atau hubungi Etiqa Family Takaful Berhad atau PIDM (layari www.pidm.gov.my). | Ahli PIDM

Bagaimanakah pelan ini berfungsi?



Azrie, berumur 40

Menyertai pelan Mawaddah II untuk melengkapi perlindungan keluarga yang semakin meningkat dan memilih perlindungan RM100,000.



40 tahun

Sumbangan bulanan: RM65.60^a

80 tahun



Manfaat Ihsan

RM3,000



Manfaat Kematian atau HUMK^b

RM100,000 atau jumlah sumbangan yang dibayar, mana-mana yang lebih tinggi



Perlindungan sebanyak 3X untuk kematian akibat kemalangan di Malaysia

RM300,000

atau

Perlindungan sebanyak 4X untuk kematian akibat kemalangan di luar Malaysia

RM400,000

Nota:

a. Sumbangan yang dibayar akan berubah sepanjang tempoh sijil.

b. Sekiranya berlaku Kematian atau HUMK secara semulajadi dalam tempoh 2 tahun pertama sijil, manfaat dibayar adalah terhad kepada jumlah sumbangan yang dibayar dan tiada pembayaran untuk manfaat ihsan.

Untuk maklumat lanjut, terma-terma dan syarat-syarat, sila rujuk kepada Wakil Etiqa Takaful Keluarga anda seperti dibawah:



eTiqa

Takaful Keluarga

Diunderait oleh:
Etiqa Family Takaful Berhad (199301011506)